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Særslev Antenneforenings generalforsamling 

Beretning 

Siden vores generalforsamling i september, har der været afholdt tilmeldingsmøder 

til fibernet i forsamlingshuset i november og december af Energi Fyn. Om det var 

godt besøgt har jeg ikke hørt noget til.  

Lige pt er de i gang med etableringsmøder, hvor der bliver aftalt placering af kabler 

og deres udstyr. 

I november deltog Poul og jeg i Fda festival i Kolding, hvor diverse leverandører af 

udstyr og udbydere af tv og internet er til stede. Her talte vi med Asom, som er en 

forening af antenneforeninger der tilbyder at man selv kan sammensætte tv pakker, 

hastigheder til gode priser. Det er en forening der handler på alles vegne, og det 

afspejler sig på prisen, og det betyder at vi kan få alt hvad vi har i dag og mere til. 

Her tænker jeg på Dplay kanalerne. 

Asom arrangerer vi et møde med her i foråret, hvor de fortæller os hvad de kan. 

Vi har haft prisstigninger i år på 20-80 kr  

Vi skal have lavet og startet vores fiberforening op, og have bestemt hvilke 

udbydere vi vil tilbyde i foreningen. 

Nettet kører pt uden store udfald, jeg har ikke modtaget nogen klager siden 

september. 

Medlemstallet er nogenlunde konstant, der skiftes lidt pakker, og nogen ønsker kun 

internet, 1 medlem har meldt sig helt ud af antenneforeningen, og på Østergade 

kommer snart 10 nye medlemmer. 

Vi undersøger muligheden for at kræve medlemmer tilmeldes Pbs, da Poul ikke skal 

rende byen rundt hver halve år med rykkere, hvis det er muligt at få gennemført. 

 



 

 


